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PROTOKÓŁ NR 14/2020 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 3.12.2020 R. W GODZ. 1200- 1249 

w zdalnym trybie obradowania 

 

Zdalny tryb obradowania oznacza, że prowadzenie posiedzenia  przez Przewodniczącego Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego  w Wałczu odbywać się będzie w sali narad  Starostwa Powiatowego w Wałczu 

przy ul. Dąbrowskiego 17, a łączność z radnymi i innymi uczestnikami następować będzie z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość za pośrednictwem oprogramowania ZOOM. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności ( zał. nr 1 

i 2*). 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wałeckiego na 2021   rok. 

5.   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2021 – 2034.  

6. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2021. 

7. Sprawy bieżące 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia. 
Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek. 

 

Ad. pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  
Przewodniczący Komisji odczytał  kolejno nazwiska radnych, którzy po wywołaniu potwierdzili swoją 

obecność. 

Zgodnie ze sprawdzoną obecnością  Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – na stan 9 Członków 

Komisji,  wszyscy obecni. Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia  stanowi załącznik nr 3 do protokołu*. 

Ad. pkt. 4  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wałeckiego na 2021 

rok. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że do Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  wpłynęła opinia 

Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu dotycząca projektu uchwały budżetowej  

Powiatu Wałeckiego na 2021r. o następującej treści: 

„Komisja Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu na posiedzeniu w dniu  

26 listopada 2020 roku w wyniku głosowania większością głosów wyraziła pozytywną opinię dotyczącą 

projektu uchwały budżetowej Powiatu Wałeckiego na 2021r.Jednocześnie informuję, iż Komisja Edukacji               
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i Spraw Społecznych do przedłożonego przez Zarząd Powiatu w Wałczu projektu uchwały nie wniosła uwag, 

zastrzeżeń oraz wniosków. „ 

Powyższa  opinia została zamieszczona forum radnych. 

Opinia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu dotycząca projektu uchwały 

budżetowej  Powiatu Wałeckiego na 2021r.,  stanowi załącznik nr 4 do protokołu*. 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu w Wałczu  

- Stwierdził, że dużo informacji otrzymał na posiedzeniu Komisji Edukacji, dopytał się tylko czy od tego 

momentu zmieniły się wpływy podatkowe, czy jest jakaś nowa informacja.  

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu w Wałczu  

- Poinformował, że jest jeszcze za wcześnie, ponieważ transza podatku wpływa do 10 dnia następnego 

miesiąca, dodał że ostatnia transza była bardzo zadawalająca.  

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu w Wałczu  

- Dopyta się  Skarbnika czy wpływy w stosunku do planów będą się realnie różniły , czy to będzie różnica 

poważna, czy plan zakłada z bieżących dochodów, majątkowych, czy jest to na takim poziomie jak Skarbnik 

planował. 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu  

- Poinformował, że oprócz dotacji które wpływają w momencie zakończenia pewnych działań  inwestycjach, 

a pewne działania przesuną się na następny rok,  jednak tu nie będzie  start ponieważ są to działania 

wieloletnie. Stwierdził ,że dochody majątkowe będą wykonane w innej kwocie niż były zakładane , w 

przypadku dochodów bieżących będzie się różniło około pół milion  złotych, dodał , że między 10, a 13 

grudnia może się coś zmienić.  

 

Janusz Różąński – Radny Rady Powiatu w Wałczu  

- Odniósł się do pisma, które otrzymał jako odpowiedz na pytania zadane na Komisji Edukacji , 

poinformował że część subwencji oświatowej  ogólnej w stosunku do roku bieżącego mamy o 129 589 mniej, 

natomiast więcej część wyrównawcza subwencji ogólnej 1 27 944 i część równoważącej subwencji ogólnej  

128 710 , udział w  podatku PIT i CIT jest więcej , CIT jest 523 831 trochę mnie zaskakuje ,ale to może 

przewidywania są słuszne Ministerstwa Finansów,  

łącznie na plus różnica wychodzi 1 901 896 zł , czy pamięta Pan Skarbnik o ile nasz udział  na wydatkach 

na oświatę jest większy od subwencji , dokładany około 10 mln , o ile jest większy niż w roku ubiegłym.  

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu  

- Poinformował, że mówił gdy omawiał budżet o różnicy w oświacie, która wynosi  około 3 mln zł natomiast 

w  bieżącym roku będzie 4 mln zł, jednak na początku roku 2021 trzeba poszukać i będzie się dokładać około 

6,5 mln. 

 

Cezary Skrzypczak –Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

- Zapytał się Skarbnik jaki wpływ na budżet powiatu będzie miała inflacja zaznaczająca się na poziomie  

4 % 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu  

- Poinformował, że wydatki powiatu i kierunki wydatkowania, to największy wydatki to wynagrodzenia 

pochodne, i obok tego wydatki bieżące jednostki - zakup  materiałów i usług jest mniej, niż  wydatków na 

wynagrodzenie,  kwestia inflacyjna jest mniejsza niż wynikałoby to z praktycznego wzrostu towarów i usług 

na runku. Stwierdził, że trzeba jednak brać pod uwagę, że ceny energii wzrosną ,zapewne wzrosną w roku 

przyszłym, będą wyższe koszty w tym zakresie, dlatego trudno jest na ten moment powiedzieć, jak się ma 

do cen towarów i usług, te ceny energii będą dopiero wprowadzone, opłaty pomostowe one będą 

prawdopodobnie bardziej dolegliwe, niż sam wzrost ten 4% , powiat jest nieco mniej wrażliwy. Powiedział, 

że jeżeli chodzi wynagrodzenie, to powiat nie zabezpiecza wzrost wynagrodzeń o wartość inflacji , 

zabezpieczony jest tylko ten wskaźnik związany jest z dodatkiem stażowym czyli 1% plus środki związane 



 3 

z przystąpieniem do Pracowniczych Planów Kapitałowych, gzie pracodawca musi partycypować 1,5% 

dorzucić do funduszu płac. Powiat będzie biedniejszy w związku ze wzrostem cen i usług.  

 

Cezary Skrzypczak –Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

- Dopytał się odnośnie  poziomu najniższego wynagrodzenia który ma wzrosnąć od nowego , jak to ma się 

w budżet Powiatu.   

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu  

- Poinformował, że zależy to od tego jak jednostki stworzyły swoje plany , gro jednostek PUP , Placówka 

Opiekuńczo wychowawcza , PCPR tam są delikatne wzrosty do budżetu wpłat , w PUP jest są wyższe bo  

w tym roku  się kumulują sprawy emerytalne oraz nagrody jubileuszowe, znaczny wzrost, natomiast co do 

starostwa  staraliśmy się dostosować fundusz płac co do przyszłych ewentualnych podwyżek.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Dopowiedział, że nie ma osób, że dopasowane są do realiów, które dotkną Starostwo w przyszłymi roku                 

i dzisiaj już jesteśmy przygotowani.  

 

Janusz Różąński – Radny Rady Powiatu w Wałczu  

- Odniósł się do pisma, które otrzymał, że zabezpieczono obligatoryjnie 1,5 % na Pracownicze Plany 

Kapitałowe  , czy pracownicy już się zgłosili, czy fizycznie to już jest czy to planowane.  

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu  

- Odpowiedział, że proces zacznie się od stycznia,  kulminacyjny termin procesu  to kwiecień, nie wszyscy 

pracownicy muszą do niego przystąpić, są to plany, jednak obligatoryjnie trzeba było zabezpieczyć.  

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji  

- Zapytał się Pana Starosty co odnośnie Powiatowego Zarządu Dróg , czy planowana jest modernizacja lub 

zwiększenia jego zasięgu, jakie plany? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że zależy Zarządowi, aby Powiatowy Zarząd Dróg  był dobrze doposażony , po rozmowach 

ze Skarbnikiem  ustalono, że zostanie dokupiona kosiarka z dużym zasięgiem, by mogła pobocza  nawet te 

wysokie dokaszać. Są również przygotowywane nowe pomieszczenia  dla Zarządu Dróg na ulicy Bydgoskiej 

, ten sam budek gdzie teraz są tylko w innym  miejscu,. Aktualnie jest podłączana sieć wodno-kanalizacyjną, 

a w przyszłym roku będzie remont pomieszczeń, tak żeby PZD mogła realizować swoje zadania. Dodał, że 

pracują nad tym jak wspólnie razem realizować inwestycje drogowe, które też będą zależały od środków 

finansowych, najbardziej zależy Zarządowi, aby ta placówka była dobrze doposażona , żeby wiele zadań 

PZD mogła realizował sama, bez wparcia zewnętrznego.    

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji  

- Stwierdził, że nie pochwala tego, koszenie za łatwa sprawa, a jak jest z dofinansowaniem do łatania dziur, 

żeby w tym kierunku wesprzeć PZD.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że budżet ustała Dyrektor jednostki, taką jaką ustali , taka będzie przeznaczona na łatanie 

dziur.  

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji  

- Powiedział , żeby we własnym zakresie to robić.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Stwierdził, że we wysłanym zakresie możemy robić jak do tej pory, inaczej trzeba by było kupić paczer,  

a paczer to koszt około 200 tys. zł ., na razie są robione zakupy tylko pilne. A tu można korzystać  

z zewnętrznych firm.  
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Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji  

- Stwierdził, że pewnie wszyscy radni byli by za paczerem, jakby się kupiło już byłby swój.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Stwierdził, że bardzo chętnie kupiłoby się to urządzenie , jednak  jest  innych pilnych spraw  jeśli chodzi                

o funkcjonowanie powiatu, m.in. oświata i ona ma duże potrzeby finansowe, tam  są środki bieżące tak muszą 

być zaplanowane, aby na wszystkie jednostki starczyło, jest dużo jednostek , a PZD jest tylko ułamkiem. 

Dodał, ze sukcesywnie PZD będzie Powiat doposażał.  

 

Janusz Ciaś –  Radny Rady Powiat w Wałczu 

- Zapytał się czy stan zatrudnienia w PZD jest wystarczający, żeby przeprowadzać takie inwestycje o których 

mówił  radny Gostołek.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że jeżeli chodzi o naprawę dróg w takim rozmiarze jak do tej pory jest robione przez PZD , 

to jest wystarczająco pracowników,  rozmawiał z Dyrektorem PZD i stwierdził, że jeszcze 1 - 2 osoby by 

zatrudnił, gdyby Powiat zakupił  drugi ciągnik,  to 2 kierowca byłby potrzebny. Stwierdził,  że gdyby Powiat  

doposażył w inne urządzenia , oprócz kosiarek  to PZD będzie mógł wykonywać zadania nie korzystając  

z firm zewnętrznych.  

 

Cezary Skrzypczak- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

- Zapytał się, bo w kiedyś  rozmowach z udziałem Dyrektora Rzemykowskiego padało sformułowanie - 

zgłosiliśmy akces  na kwotę około 15 mln zł na remont dróg w okolicach Różewa i Chwiramu, czy  

w budżecie Powiatu  są zabezpieczone środki  na wsparcie tej inwestycje i jeśli są  jakieś informacje dalsze 

to poprosił o przedstawienie ich.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że uzależnione jest to od środki zewnętrznych, to jest 15 mln  - cały ten kompleks dróg 

Chwiram Różewo do drogi wojewódzkiej, częściowo do granicy z powiatem pilskim i do Przybkowa jest to 

inwestycja rozłożona na 3 lata. W budżecie zabezpiecza się na jednej odcinek,  który będzie realizowany 

Obecnie czekamy, aż te środki dostaniemy, w tej chwili nie ma żadnych rozstrzygnięć, jak się pokażą to 

zostaną  zabezpieczone środki. Będziemy również rozmawiać z gminami, które będą partycypować w tych 

zadaniach. Jesteśmy po rozmowach i myślę że  włączą się w te zadania, najważniejsze żeby dostali te środki  

Jak nie dostaniemy  to nie będziemy  podejmować się realizacji, całość zadania to 15 mln zł. , jest to ogromna 

kwota,  80 % gdybyśmy dostali , to zadanie zrealizowane by było.  

 

Przemysław Maksymowicz – Radny Rady Powiatu w Wałczu  

- Zapytał się czy jak 10 grudnia zostanie otwarta obwodnica, to z automatu ul. Bydgoska stanie się drogą 

powiatową, czy były już robione szacunki lub koszty utrzymania, jakie są dalsze postępowania.    

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że były rozmowy z Burmistrzem Wałcza i Wójtem Gminy Wałcz , było spotkanie również 

z Kierownikiem Rejonu Dróg Krajowych. Zasada jest taka, że w pierwszej kolejności drogi są przekazywane 

do samorządu województwa, samorząd województwa na pierwszej sesji przekaże drogi do Powiatu. Powiat 

jeżeli nie będzie miał porozumienia przekaże do gmin, a więc część drogi  10 od granicy Miasta do   gminy 

Wałcz , a drugą w mieście Wałcz dla miasta Wałcz. Rozmowy są z dwoma podmiotami , Powiat  jest skłonny 

wziąć część drogi nr 10 od ronda Wolności do granicy Miasta z Gminą tj. około 2 km , ale w zamian oddałaby   

ulicę Dworcową  i remontowaną Ul. Tysiąclecia , a kolejna odcinek od granicy z Miastem  do ronda 

Witankowo, Powiat by przejął,  ale przekazaliby dwie drogi około 10 km  droga Witanowo- Czapla- Młyn 

ok. 5 km, i drogę w kierunku Gostomi ok.3,80 km jeżeli zamiana by doszła do skutku, tak zrobione byłoby..  

Utrzymanie drogi nr 10, droga ok. 7 m szeroka, obkaszanie tej drogi , dlatego Powiat myśli o zakupie 

kosiarki, nie wiadomo czy by było takie obkaszanie jak robią drogi krajowe czy byłoby węższe. Powiat nie  

już obkaszac dróg do szerokości 1 m tylko co najmniej 2 m żeby drogi powiatowe wyglądały przyzwoicie. 

Zobaczymy co z tych rozmów wyjdzie , Wójt się trochę łamie , nic na siłę nie będzie się robić. Jeżeli Wójt  

i Rada będą chcieli przejąć drogę od granicy Miasta do ronda Witankowo to nie ma sprawy, Powiat od razu 

z automatu jako Rada przekaże te drogi do niższego szczebla, tak więc do gminy. Jak się porozumiemy to  
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w ten sposób będzie wyglądało, a odcinek drogi od Chrząstkowa do rodna Solidarności będzie przejęte przez 

Miasto, droga Piłsudskiego do ronda Wolności musi być też przejęta przez Miasto , bo ona będzie się  łączy 

z Okulickiego i zostanie ona przejęta przez  krajówkę.  

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji  

- Stwierdził, że robi się przetargi na różne rzeczy , np. do tej inwestycji Chwiram  dopisać że w ramach 

inwestycji musi być paczer i to wszędzie zdaje egzamin. Różne gminy robią inwestycje i doposażają swoje 

jednostki w ten sposób, my możemy tak samo zrobić.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Powiedział, że  w przypadku kiedy darczyńca , w tym przypadku to drogi z  funduszu samorządowego,  

a więc jak z kolei Wojewoda wyrazi zgodę to  możemy zrobić jeżeli nie,  to absolutnie nie można tego ująć, 

bo to będzie po prostu niezgodne z prawem. Jeżeli w projekcie zawarte jest, że można jeszcze dodatkowo 

doposażyć , jednostkę, Zarząd Dróg w urządzenia to tak, jeżeli nie ma to tylko możemy tylko przeznaczyć 

na budowę dróg czy modernizację dróg. 

 

Tomasz Srebrzyński – Radny Rady Powiatu w Wałczu 

- Zapytał się Starosty do jakiego poziomu dofinansowania środków unijnych jest Powiat  w stanie wejść w 

ten projekt 80 %, 70, 60 i 50% , przy 80 %  to jest jakieś 560 tyś, przy 70 % to jest jakieś  800 tys. , aż do 

1,5 mln przy 50%   

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że jeżeli to będzie 50 % to Powiat nie jest w stanie tego udźwignąć, nawet przy współpracy 

z gminą, nie będzie w stanie tego zrealizować. Zadanie jest  rozłożone na 3 lata , pierwszy odcinek z 

Chwiramu do Różewa byłby najdroższy. Stwierdził, że jest zwolennikiem  realizowania zadania nawet przy 

50%  udziału,  ale udział z gminą byłby 50 na 50, bo Powiat nie byłby wstanie tego udźwignąć to jest jedyna 

szansa, aby te drogi zrealizować te drogi z tych środków funduszu samorządowego, bo innych środków nie 

ma.  

 

Tadeusz Wenio – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

-  Zwrócił się z zapytanie do Pana Starosty czy mówi o przekazaniu drogi powiatowej  Witankowo- Czapla 

do gminy? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że tak, że to droga pierwsza przed Witankowem co się skręca za wiaduktem w kierunku 

Czapla Młyn.  

 

Tadeusz Wenio – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

- Zapytał się czy trwają rozmowy.  Stwierdził, że stan  tej drogi jest mizerny, rozumie że jakieś rozmowy  

z gminą będą prowadzone  w  partycypacji kosztach przyjęcia  zdewastowanej drogi i zepchnięcie jej do 

gminy. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Stwierdził, że  wolałby, aby Powiat tą drogę niż drogę nr 10. Droga 3 – 3,5, 4 metry  i tam wystarczy tylko 

nakładka 5 cm i więcej nic nie trzeba robić. Droga nr  10 nawet jak ona będzie wyremontowana to można 

przy tym ruchu  okrojonym , może z 10 lat byłaby w dobrym stanie , ale trzeba pamiętać że wykaszanie tej 

drogi to są potężne pieniądze. Jakiekolwiek się porobią ubytki na drodze , to również to będzie kosztować , 

i jeśli chodzi o odśnieżanie to są potężne pieniądze. Powiat nie spieszy się do przejęcia tych dróg i jeżeli 

będzie opór to prostym ruchem wykonanym to, że przekażemy te drogi do gmin, a Powiat  będziemy robić 

swoje.  

 

Tadeusz Wenio – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

- Stwierdził, że taki sam jest interes Powiatu, jak i gminy żeby to w miarę rozsądnych warunkach na 

rozsądnych warunkach przejąć , nie zabiega  o interes gminy w tym momencie , ale nie byłoby to tak zupełnie 

fair , że przekazuje się drogę która jest tyle lat nie robiona przez Powiat, tylko naprawiana. W tym momencie 

same postawienie sprawy albo droga nr 10… nie na tym rzecz polega…wypadałaby, aby jako Powiat się nad 
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tym pochylili. Jeśli chce ją przekazać to wypadałaby w jakiejś części naprawić. Energopol jeździł i droga 

jest w złym stanie. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Zgodził  się, ze droga w złym stanie, poinformował, ze będą rozmowy tylko ,że teraz nie ma z kim 

rozmawiać, bo Generalna Dyrekcja Dróg odrzuca, że to nie jest ich problem tyko właśnie Energopolu , 

Energopolu już nie ma i trudno jest odzyskać to żeby droga została  naprawiona. Stwierdził, że ja tak jak  Pan 

radny mówi ,absolutnie  nie myśli. Cały czas myśli jak te drogi zreperować, naprawić , zmodernizować. 

Droga ta powiedział, że jest bardziej gminną niż powiatową, ona ma 4 metry i tam faktycznie, jak teraz jest 

robione w Jeziorkach , od Jeziorek do Rzeczycy 5 cm warstwa wystarczy żeby tą drogę naprawić i na długie 

lata byłaby w dobrym stanie dlatego ze jej używalność nie jest tak jak na drodze nr 10. 

 

Tadeusz Wenio – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

- Stwierdził, że koszenie dróg powiatowych od drogi nr  10 niczym się nie różni  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Stwierdził, że różni się bardzo, gdyby drogę nr 10 wykaszać jak  drogi powiatowe, to za chwilę wszyscy 

będą krzyczeć że to jest za mało, niewystarczające droga musi być wykoszona na co najmniej 2,5 metra do 

3 metrów żeby ona spełniała swoje warunki , będzie to droga powiatowa, ale o innych standardach. Dopiero 

zapoczątkowane są rozmowy. Chciałby, żeby te rozmowy były w gronie radnych też, że przedstawione 

zostaną argumenty Powiatu, a Rada gminy swoje argumenty. Jeżeli jest zapotrzebowanie na drogę nr 10 a , 

Wójt bardziej skłaniał się do przejęcia drogi nr 10 to ja  będzie za wszelką cenę  Zarząd walczyć aby ją 

przejąć. Zdaje sobie sprawę,  co czeka Powiat  jak drogę nr  10 przejmie,  dlaczego Zarząd województwa nie 

chce przejąć tylko od razu  przekazuje do Powiatu.  

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji  

- Zaproponował ,że zastanowić się nad zakupem  paczera , żeby od ręki te dziury naprawiać. Zarząd Dróg 

nie ma żadnego narzędzia , co z tego ze ciągnik ma i wykosi.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

- Przekazał, aby Radni dobrze budżet przeanalizowali,  zaplanowane było wszystko, tylko później następuje 

cięcie budżetu. W pierwszej kolejności zabezpieczano działalność Powiatu w obszarze bieżącym , to jest 

najważniejsze. Inwestycje  jak nie zostaną zrobione” to nikt nam głowy nie urwie” to jest pod szczególną 

kontrolą Regionalnej Izby Obrachunkowej i wszystko trzeba robić, aby budżet był zrównoważony . Nie może 

być sytuacji że w bieżącej sytuacji będą problemy, dlatego trzeba wybrać czy  wspierać oświatę bardziej czy  

robić drogi. 

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji  

- Zaproponował , żeby znaleźć 200 tys. i doposażyć Zarząd Dróg. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

- Stwierdził, że środki są szukane i  jeżeli tylko będzie taka możliwości to na pewno zostanie 

zakupione urządzenie.  

 

Cezary Skrzypczak – Wicestarosta Wałecki 

- Stwierdził, że wymaga to jakiejś analizy pogłębionej zakup tego urządzenia, zatrudnienie pracowników, 

koszt eksploatacji , zakup materiałów i porównać ze zleceniem tego zadania firmie zewnętrznej, trzeba tu 

analiz pogłębionej żeby ewentualnie w przyszłości podjąć właściwe decyzje.  

 

Tadeusz Wenio – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

- Stwierdził, że długim okresie czasu kalkuje  się mieć własne rządzenie,  własny sprzęt   

i pracowników,  niż korzystać ze sprzętu  z wynajmu. Na krótko  to tak ,ale jak się pracuje ciągle to nie. 
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Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Stwierdził, że temat dróg jest bardzo ważny, zaproponował , żeby osobną komisję zrobić na ten temat 

ponieważ jest rzeczywiście parę rzeczy, które trzeba omówić i popytać, a i tak wiadomo, że to wszystko 

będzie zależeć od środków jakimi się dysponuje. Radny proponuje,  aby ten temat wrócił ,żeby go po 

macoszemu nie zrobić i że został  załatwiony przy okazji budżetu , bo nie został załatwiony, a dzisiejsze 

rozmowy to jest nie najszczęśliwsze rozwiązanie, dlatego że ona i tak będzie uzależniona od budżetu,  

a dzisiaj jeszcze wszystkiego nie wiadomo.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu w Wałczu  

Powiedział, że w planie pracy  w  kwietniu jest temat dróg, i żeby go zostawić na kwiecień, a  poszerzyć  ten 

temat nie tylko o stanie dróg ale i ewentualnie o przyszłości Powiatowego Zarządu Dróg.  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 

Przemysław Maksymowicz, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 1 (radny: Janusz Różański) 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Opinia Komisji dotycząca projektu uchwały budżetowej  Powiatu Wałeckiego na 2021r.zostanie przekazana 

Zarządowi Powiatu w Wałczu i skierowana na XXI sesję Rady Powiatu w Wałczu, zaplanowaną na dzień 21 

grudnia 2020 r.  

Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu*. 

 

Ad. pkt. 5  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2021 – 2034.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że do Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego wpłynęła opinia 

Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu dotycząca projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2021-2034”  

o następującej treści: 

 

„Komisja Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu na posiedzeniu w dniu 26 listopada 2020 

r. w wyniku głosowania większością głosów  wyraziła pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2021-2034. 

Jednocześnie informuję, iż Komisja Edukacji i Spraw Społecznych do przedłożonego przez Zarząd Powiatu 

w Wałczu projektu uchwały nie wniosła uwag, zastrzeżeń oraz wniosków. „ 

Powyższa  opinia została zamieszczona na forum radnych 

Opinia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu dotycząca projektu w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2021-2034, stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu*. 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 

Przemysław Maksymowicz, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 1 (radny: Janusz Różański) 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2021 – 2034 zostanie przekazana Zarządowi Powiatu w Wałczu i skierowana na XXI 

sesję Rady Powiatu w Wałczu, zaplanowaną na dzień 21 grudnia 2020 r.  

Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu*. 

 

Ad. pkt. 6 

Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2021. 

 

Przewodnicący Komisji poinformował, że do planu pracy Komisji na rok 2021 wprowadzono w miesiącu 

lutym dodatkowy temat  -  Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Powiatu w Wałczu za rok 2020.  

 

Tadeusz Wenio – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Powiedział, że w kwietniu jest informacja nt. dróg powiatowych to jest od lutego to jest jeszcze 2 miesiące 

czy ten temat nie byłby wskazany, żeby pojawił się na początku roku właśnie w lutym? Można by było 

wprowadzić ta informacje poszerzoną nt. stanu dróg już w lutym, żeby do wiosny się przygotować albo 

przynajmniej wiedzieli na czym stoimy. 

 

Janusz Różąński – Radny Rady Powiatu w Wałczu  

- Poinformował, że jest przeciwny , uważa  żeby to zostało, a w miesiącu marcu czy w kwietniu będzie 

rozliczony rok  i będzie wiadomo jak wygląda, i wtedy w kwietniu będzie można  jakieś bieżące decyzje 

podejmować, w lutym pogadamy i  jakieś pobożne tylko  życzenia..  

 

Tadeusz Wenio – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

- Stwierdził, co to zmieni . 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu w Wałczu  

Stwierdził, że w  kwietniu radni będą mieli większą już  wiedzę na temat budżetu Powiatu  i tym co dysponuje 

się rok 2021 i co  zostanie.  

 

Andrzej Gostołek – Przewodniczący Komisji  

- Powiedział, że wycofuje wniosek radnego, żeby zostało tak jak jest.  

 

Tadeusz Wenio – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

- Poinformował, że wycofuje sam wniosek.  

 

Po dyskusji i przeanalizowaniu planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na rok 2021 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie opracowany plan. 

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, 

Przemysław Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz 

Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja przyjęła plan pracy Komisji na rok 2021. 

Stanowi on załącznik nr 8 do protokołu*.  

 

Ad.pkt.7.  

Sprawy bieżące 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek  poinformował ,iż kolejna  Komisja Budżetu odbędzie się 10 

grudnia br. o godz. 14.00 , natomiast sesja 21 grudnia o godzinie 14.00. 
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Ad. pkt. 8.  

Wolne wnioski i zapytania. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 

 
Radny Janusz Różański poruszył temat SMS, zapytał się Pani Wicestarosty o to ,że nie ruszyły  i jak wygląda 

sytuacja z szkołami zawodowymi. Pani wicestarosta Jolant Wegner poinformowała, że Rozporządzenie 

mówi,  że może , tam nie jest obligatoryjni że wymusza się na Dyrektorach  realizacji tego żeby ruszyły SMS.  

W związku z powyższym 8 uczniów, którzy  mogli by przyjechać do Wałcza , na te 3 tygodnie  dla których 

miałby być  uruchomiony zarówno internat i stołówka, rodzice podjęli decyzję że uczniów  nie wyślą. 

Poinformowała również, że  praktyki są szkołach branżowych,  na ten moment jakieś ok. 80 % uczniów którzy  

powinni mieć praktyki, praktyki odbywają.  

 

Ad. pkt. 9.  

Zakończenia posiedzenia 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 

Przewodniczący Komisji o godz. 1249 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

*  Protokoły z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu. 

* Załączniki do  wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa 

Powiatowego w Wałczu  

 

Na tym protokół zakończono.  

     

      Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 

               /-/ Andrzej Gostołek 

 
      Protokołowała:  

                       Inspektor  

            ds. obsługi Rady Powiatu 

          

              /-/     Kinga Kanduła 

 

 


